

No. 48088. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE PROTECTION OF ALL PERSONS FROM ENFORCED DISAPPEARANCE. NEW YORK, 20 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2716, I-48088.*]

DECLARATION UNDER ARTICLE 31

Netherlands

Notification effected with the Secretary-General of the United Nations: 23 March 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 March 2011

DECLARATION UNDER ARTICLE 32

Netherlands

Notification effected with the Secretary-General of the United Nations: 23 March 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 March 2011

RATIFICATION FOR THE NETHERLANDS, THE EUROPEAN PART OF THE NETHERLANDS AND THE CARIBBEAN PART OF THE NETHERLANDS

Netherlands

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 23 March 2011

Date of effect: 22 April 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 March 2011

N° 48088. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA PROTECTION DE TOUTES LES PERSONNES CONTRE LES DISPARITIONS FORCÉES. NEW YORK, 20 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2716, I-48088.*]

DÉCLARATION EN VERTU DE L'ARTICLE 31

Pays-Bas

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 mars 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 23 mars 2011

DÉCLARATION EN VERTU DE L'ARTICLE 32

Pays-Bas

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 mars 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 23 mars 2011

RATIFICATION POUR LES PAYS-BAS, LA PARTIE EUROPÉENNE DES PAYS-BAS ET LA PARTIE CARIBÉENNE DES PAYS-BAS

Pays-Bas

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 mars 2011

Date de prise d'effet : 22 avril 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 23 mars 2011